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Frågor till förvaltningsdirektören angående 

omorganisationen 
 

För att nämnden ska få en tydligare lägesbild gällande den omorganisation som 

direktören påbörjat önskar vi få skriftliga svar på följande frågor.  

1. I den presentation som direktören visat för nämnden står det att rektor 

(rektorsteamen) ska få ökat mandat. Vad innebär det ökade mandatet? Vad i 

ligger förändringen, dvs vad ytterligare kommer rektor kunna besluta om efter 

omorganisationen? Hur resurssätts det?  
 

2. Vi ser positivt på att det enligt direktören ska anställas ytterligare 10-20 rektorer. 

När kommer de anställas och hur finansieras de nya rektorerna? 

 

3. Hur ökar omorganisationen likvärdigheten i staden? Vad är skillnaden på en AC 

förskola som leder 9 områden jämfört med om direktören som nu, leder 4? 

 

4. Vad kommer hända med de som idag innehar UC tjänsterna? Hur tas deras 

kompetens tillvara inom förvaltningen? 
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